PASSIIVI
Mitä eroa on näillä kahdella lauseella?
Finns protect the environment. (aktiivi)
The environment is protected. (passiivi)

 Passiivi on verbin muoto, joka kertoo, mitä tehdään.
Passiivilauseessa tekijää ei tunneta tai tekijää ei haluta ilmoittaa, koska halutaan korostaa tekemisen kohdetta. 

Muodostus:
The environment is protected.
Falcons are fed.
Fossil fuels are not used. 

Passiivin kaava: tekemisen kohde+ be + 3. muoto (=ed-loppu tai epäsäännöllisillä 3. muoto)
3. muoto pysyy aina samanlaisena aikamuodosta riippumatta. Be-verbi on se joka taipuu ja ilmoittaa lauseen aikamuodon ym. 
The environment is protected.
The environment was protected.
The environment has been protected.
The environment must be protected.
The environment should be protected. 	ja niin edelleen. 

Joskus passiivilauseessakin halutaan tuoda tekijä esille. Puhutaan passiivin ”agentista”. Esim.
Fossil fuels are not used by Finnish companies. 
jolloin sanan “by” avulla ilmaistaan tekijää. Sen voisi ajatella suomen ”toimesta” sanan avulla. Suomeksi nämä ovat aktiivilauseita. 

Harjoittele passiivin muodon tunnistamista:
https://wordwall.net/fi/resource/586621/en9-passiivi-preesens

ja muita helppoja passiivitehtäviä:
https://wordwall.net/fi/resource/54971444/passiivi-englanti-preesens-ja-imperfekti
https://wordwall.net/fi/resource/38308738/englanti-vieraana-kielen%c3%a4/englanti-passiivi-imperfektiss%c3%a4

https://wordwall.net/fi/resource/53026662/passiivi-englanti-kaikki-aikamuodot-ja-apuverbej%C3%A4

 
Passiivitehtäviä lisää:
https://www.englisch-hilfen.de/en/exercises_list/passiv.htm

